

Date: 29th October, 2025.



Day: **Monday**
Time: **10:50 AM – 11:15 AM**

Date of Event: **3rd November, 2025**
Venue: **Crown Private School.**

Objectives:

- To show loyalty and pride for the UAE flag.
- To understand what the colors of the flag symbolize.

Dear Parents,

On the occasion of UAE National Flag Day, which falls on **Monday 3rd of November 2025**, we are delighted to celebrate this special event at Crown Private School. **The UAE Flag will be hoisted at 11:00 AM**, in line with schools and institutions across the nation, to honor our beloved UAE flag - a symbol of unity, peace, happiness, and strength.

Flag Day is an opportunity for us to express our pride and loyalty to the nation and to celebrate the values and achievements of the UAE.

On this proud occasion, we extend our heartfelt congratulations to the Rulers of the UAE, led by **His Highness Sheikh Mohammed Bin Zayed Al Nahyan**, President of the UAE, and wish our country continued progress, prosperity, and success.

Students are encouraged to come dressed in the colors of the UAE flag Red, Green, White, and Black - to show their national pride.

Let's raise our flag high with pride and joy!

Thank you for your support and cooperation.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: يوم العلم.

التاريخ: **3 نوفمبر 2025.**
المكان: **مدرسة كراون الخاصة.**

اليوم: **الإثنين.**
الوقت: **من الساعة 10:50 – 11:15 صباحاً.**

الأهداف:

- يظهر المتعلم ولاءه وفخره بعلم دولة الإمارات.
- يتعرف المتعلم على دلالات ألوان علم الإمارات.

أولياء الأمور الكرام:

تزامناً مع احتفالات الدولة بيوم العلم الإماراتي والذي يُصادف يوم الإثنين 03 من نوفمبر 2025، سيتم رفع العلم في تمام الساعة **11:00 صباحاً** في جميع أنحاء الدولة، يُسعدنا في مدرسة كراون الخاصة المشاركة في فعاليات يوم العلم حيث سنغتنم هذه الفرصة لتعزيز القيم الإماراتية الأصيلة في نفوس طلبتنا الأعزاء.

في مدرسة كراون الخاصة سنرفع علم دولة الإمارات خفاً عالياً ونحن نتقدم تحت ظله لعام جديد مشرق بإذن الله تعالى، لتعكس مبادرة يوم العلم ثقافة احترام العلم وبيان قدسيته بصفته رمزاً لسيادة الدولة ووحدتها واستخدامه رمزاً للوطن والانتماء له. حيث يستطيع الطلبة ارتداء ملابس بألوان العلم (الأحمر – الأخضر – الأبيض – الأسود) في هذا اليوم.

ولا يسعنا في هذا اليوم سوى أن نبعث أسمى آيات التهنئة لرئيس دولة الإمارات صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان - حفظه الله - وحكام دولتنا الكرام - حفظهم الله، أعاده الله علينا سنوات مديدة في خير ورخاء.